
Referat fra bestyrelsesmøde i GFØ vejlav søndag den 17. september 2017 hos Evy 
 
 
Tilstede: Evy, Annette, Henriette, Rikke, Karsten 
 
Referat fra sidst godkendt pr. e-mail 
 
Annette konstaterede, at vi har fået en discountløsning, der bl.a. ikke inkluderer 
kantstensproblematikken. Vandpytterne (især ved nogle af indkørslerne) kræver at vi 
løfter kantstenene, hvilket godt (i følge »fagkundskaben«) kan vente i et par år. 
 
Vejlavet skal have klausul med forbehold for forskellige mangler, inden vi betaler 
yderligere regninger til MT Højgaard. 
 
Vejlavet udskriver regning til HOFOR én gang årligt (jvnf. kontrakt), hvor vi forinden har 
lagt ud for lånet og vedligehold af anlægget. Henriette tager kontakt til HOFOR og indgår 
aftaler om, hvornår på året indbetalingerne skal foregå. 
 
Vejlavet er i færd med at udforme en ansøgning til kommunen angående trafikdæmpende 
foranstaltninger. Den konkrete udformning af de trafikdæmpende foranstaltninger skal 
godkendes på generalforsamlingen i marts 2018. GFØ vil donere nogle »Pas på mig«-
skilte, som vil blive opsat i den mellemliggende periode. 
 
Vi arbejder på at få tinglyst medlemspligt i vejlavet. 
 
Referent 
Karsten 


